
 
 

 
 
 

  
 

 

Fiskeridirektoratet v/seksjon for fiskeriregulering 

    

                                                                                                                                        

Regulering av fisket etter blåkveite nord for 62° N i 2025 

Nord Fiskarlag vil påpeke at forskning også på den kystnære blåkveitebestanden er svært 
viktig for å gi kvoterådene legitimitet. Fiskeflåten kjenner seg ikke igjen i forskningens 
situasjonsbeskrivelse. Forskningen må blant annet bruke landingsdata aktivt. Nord 
Fiskarlag ber videre om at det bevilges mer ressurser til å forske på datafattige bestander, 
og eventuelt gjennom bruk av inndratte midler. 

I periode med så lav totalkvote som anbefalt i 2025, tilrår Nord Fiskarlag i første omgang at 
fisket reguleres med en periode. På grunn av kraftig reduksjon i totalkvote tilrår Nord 
Fiskarlag videre at fisket reguleres med garanterte kvoter, og svært begrenset 
overregulering. 
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Brevet er godkjent elektronisk og sendes uten håndskrevet signatur. 



 
 

 

 


